
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Maltevang den 20. februar 2025. 
  
Fremmødt: 
Niels Martin #36, Åge #12, Morten #16 (referent), Kim #26, Jon #8 
 
Afbud: 
Ingen 
  
Dagsorden: 
1. Generalforsamling 
2. Næste møde 
3. Evt. 
      
Udskudt til næste bestyrelsesperiode: 
- Reparation af carporte 
- Undersøgelse af, om vi med fordel kan skifte bank 
- Ajourføring af Appendix A til vedtægterne, der indeholder oversigt over vedtagne forordninger 
 

 
 
1. Generalforsamling 
Regnskab for 2024 er godkendt og underskrevet af revisorerne. 
Forslag til generalforsamlingen, samt budget for 2025 og 10-års plan gennemgået og tilrettet. 
Niels Martin sørger for at rundsende alt materiale til generalforsamlingen.  
 
2. Næste møde 
Dette møde er nuværende bestyrelses sidste møde. 
Næste møde planlægges, når den nye bestyrelse er valgt på generalforsamlingen. 
 
Bestyrelsen takkede hinanden for gode debatter og godt samarbejde i det forgangene år. 
Særlig tak til Niels Martin, Åge og Kim for deres år i bestyrelsen, da de nu har valgt at stoppe. 
 
3. Evt.  
Status vedr. glatførebekæmpelse. 
Der har ikke været snedage siden seneste bestyrelsesmøde. 
 
Lagring af foreningsdokumenter på fælleslager 
Pga. travlhed i forberedelse af generalforsamling har ikke alle i bestyrelsen nået at gemme 
generelle dokumenter i RushFiles. 
Det blev aftalt, at dette gøres efter generalforsamlingen. 
Beboere, som tidligere har været i bestyrelsen, som har dokumenter, der bør bevares 
opfordres til at fremsende/aflevere dokumenterne til en af de nuværende 
bestyrelsesmedlemmer, så de kan komme ind i fælleslageret. 
 
 


